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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit lehet tudni a víziközműveket segítő pénzügyi 
alapról? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A hazai sajtóban megjelentek szerint az Energiaügyi Minisztérium egy 20 milliárd forint értékű
pénzügyi alapot kezel, melyből a nehéz helyzetbe került víziközművek segítséghez juthatnak. Az
információ  nem  volt  széles  körben  ismert,  ezért  egészen  biztos,  hogy  arról  nem  minden
víziközművet üzemeltető kapott hivatalos értesítést. Ezek a szolgáltatók az elmúlt tíz évben egyre
több  nehézséggel  küzdenek,  így  minden  elérhető  forrásra  szükségük  van.  A  közművek
energiaszámlájának  többszörösére  növekedése,  a  közműadó  brutális  megemelése,  bevételeinek
alacsonyan  tartása  mind  olyan  körülmény,  ami  kilátástalan  helyzetbe  sodorja  ezeket  a
közművállalatokat. Éppen ezért kell megtennünk minden azért,  hogy a lehetőség részletei minél
szélesebb körben ismertté váljon.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Mikor létesült a víziközműveket segítő pénzügyi alap?

2. Hogyan értesítették erről az érintett szolgáltatókat?

3. Mennyi pénz áll jelenleg rendelkezésre a program céljainak megvalósítására?

4. Mekkora összeg erejéig és milyen feltételek mellett juthatnak hozzá a víziközművek az állami
támogatáshoz?

5. Mely vállalatok és mekkora összegben részesültek eddig támogatásban az alapnak köszönhetően?

 



Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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